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Beslutninger fra bestyrelsesmøde i afd. 57 den 16. januar 2023 
 
Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsordenen 
2. Status på:  

Vild med vilje/biodiversitet 
Havevandingsslange-nedlægningen 

3. Brev fra afdeling 27 om prisstigning på udlejning af gæsteværelser 
4. Orientering om formandsmøde den 2. februar 

Herunder sted til afdelingsmødet den  
5. Nyt fra livet på Toften 
6. Næste møde  

  
 Til stede: Holger Nielsen, Thorlak Jørgensen, Paul Thiesen, Inger Nasser, Inge Jacobsen referent 
 
Ad 2) Status på: 
1. Vild med vilje / biodiversitet 
Brev ud til beboerne om forslag til anvendelse af vores fællesarealer har i første omgang ikke givet 
nogle konkrete forslag. Vi henvender os igen på et lidt senere tidspunkt. Bestyrelsen arbejder 
videre med temaet efter formandsmødet 
2. Havevandingsslange-nedlægningen 
Der kommer til at mangle ca. 25 m slange. Udgift ca. 500 kr.  Inge snakker med Lars, Ungdomsbo. 
Holger og Thorlak fortsætter arbejdet. Ringer på – inden de går ind i haverne 
 
Ad 3) Brev fra afdeling 27 om prisstigning på udlejning af gæsteværelser 
Vi tilslutter os afdelingen 27’s forslag om stigningerne. Vi er især glade for, at de stiger mest for 
ikke-beboer udlejninger. 
PRISER FOR UDLEJNING AF GÆSTEVÆRELSER TIL BEBOERE PÅ FANØ PR. 01.04.2023 
Nuværende pris 190 kr. første nat - Hæves til 210 kr. 
Nuværende pris 160 kr. - Hæves til 180 kr. for efterfølgende nætter 
Nuværende pris 625 kr. -Hæves til 800 kr. pr. uge 
PRISER FOR UDLEJNING AF GÆSTEVÆRELSER TIL FOLK UDENFOR UNGDOMSBO Pr. 01.04.2023 
Nuværende pris 230 kr. - Hæves til 300 kr. 
Nuværende pris 200 kr. - Hæves til 270 kr. efterfølgende nætter 
Nuværende pris 900 kr. - Hæves til 1.200 kr. pr. uge  
 
Ad 4) Orientering om formandsmøde den 2. februar 
Inge deltager. Har bestyrelseskommentarer med til punkterne: Ændret procedure for 
havegennemgang, ros til budgetmøderne, ønsker om generelt mere gennemsigtig kommunikation 
ift. beboerinformationer. 
Sted til afdelingsmødet mandag den 27. marts kl. 19.30 
Første prioritet: Kaffehuset, 2. prioritet Bryghuset. Fortæring ca. 100 k. pr. næse øl, vin og vand. 
Inge aftaler med et af stederne. 
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Ad 5) Nyt fra livet på Toften 
God snak om at vi som bestyrelsesmedlemmer ikke har et specielt ansvar for at påpege ting - vi 
synes, er urimelig fx: opførsel/handlinger, manglende oprydning i haverne/fællesarealer – overfor 
vores medboere.  
 
Ad 6) Næste møde 

Mandag den 6. februar kl. 10 hos Inger – med rundstykker       
 


